
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Правопис складних скорочених слів

У цьому тексті тобі трапилося слово, яке складається з 
двох коренів, — дитсадок. Воно виникло із поєднання ос-
нов слів: дитячий + садок. Слова, які виникають із подіб-
них сполучень, називають складними. За яким правилом їх 
треба писати, щоб не помилятися?

Запам'ятай!  Слова, які утворилися від складання 
двох скорочених коренів, слід завжди писати 
РАЗОМ. Наприклад: медцентр (медичний центр), 
спецзаклад (спеціальний заклад) тощо.

!

дитячий садок — дитсадок



Тепер ти знаєш більше про написання 

складних слів!

Утвори складні слова зі словосполучень.

Поміркуй, чому виникають скорочені слова. 
Чи зручно ними користуватися в мовленні?

спортивний зал
медичний заклад
універсальний магазин


